



Lendroit éditions

24 bis Place du Colombier
35000 Rennes — France

+33 (0)2 99 01 08 79
info@lendroit.org
www.lendroit.org

Diffusion professionnelle:
Sébastien Richard
Macadam diffusion

+33 (0)6 59 39 00 15
contact@macadam-diffusion.fr

NUIT

Laurent Grivet

Livre - Book / 2011

Nuit est un livre d'artiste, un voyage photographique singulier, une déambulation nocturne et onirique, la traversée lumineuse d'un quartier résidentiel.

« [...] Lampadaires, lueurs diffuses d'intérieurs, lumière blafarde de l'aurore, miradors et portes entrouvertes; la lumière nocturne est, à peu de choses près, artificielle. Et tandis que la lumière naturelle est pleine de variations horaires, climatiques, saisonnières, la lumière artificielle est statique, sans aléa; de toute la nuit, rien ne bouge. Ainsi la nuit tombante est une suspension, une scène inlassablement reproductible où rien ne se passe, une image déjà fixe [...] »

Extrait du texte Nuit de Gaël Grivet

Nuit is an artist book, a single photographic trip, a nightly dreamlike stroll, the light crossing through a residential neighborhood (area).

« [...] Lamps, interior diffuse glows, the pale light of dawn, watchtowers and half open doors; the night light is, at almost exactly, artificial. And while the natural light is full of hourly, climatic, seasonal variations, the artificial light is static, no hazard; all night, nothing moves. Thus the night-fall is a suspension, an endlessly reproducible scene where nothing happens, an image already fixed. [...] »

Extract from the text Nuit of Gaël Grivet



Laurent Grivet

Nuit

15 x 21 cm / 44 pages /
500 ex. numérotés

15 x 21 cm / 44 pages /
500 copies, numbered

Couverture :
Offset quadri / CMYK
Pages intérieures : Offset
quadri / CMYK

Cover :
Offset quadri / CMYK
Inner pages : Offset quadri /
CMYK

Co-producteurs :
Le carré d'art

Co-producers :
Le carré d'art

© Photographie
Laurent Grivet

© Photographie
Laurent Grivet

**Autres publications
de l'auteur :**
BOP #03 - version pliée

**Other publication
of the author :**
BOP #03 - Folded version

Prix public : 9 €

Public price : 9 €